
 
Hvad kan gøre dig i tvivl? 
 
 
 

  Hvornår er tvivl noget dårligt? 
Og hvornår kan tvivl være godt? 
 

 
 
 
I podcasten taler de om, at mange leder 
efter svar på, hvordan de skal leve deres liv. 
Findes der en opskrift på det rigtige liv? 
 
 
 

   
 
Peter Sommer har tvivlet på flere ting 
igennem livet: kærligheden, sin 
karriere, om han gør det godt nok. 
Hvad har du tvivlet på tidligere i livet? 
Og hvad tvivler du på nu? 
 
 
 

 
 
 
”Men derfor synes jeg stadig, man kan have 
sådan en mere grundlæggende tvivl, om 
man lever intenst nok. Når man har børn, så 
føler man, at tiden går alt for hurtigt. Så 
kan man godt blive bange for det der med, 
at det går for hurtigt, og man får ikke 
stadfæstet følelser i det nok. Og lige 
pludselig kan man være bange for, om det 
der liv bare havde sådan et element af at 
skulle overstås. Det er jo en frygtelig 
erkendelse at gøre sig. Når man nogle 
gange føler, at man bare afvikler det ene, 
og afvikler klassefester og halloween. og så 
er det overstået. Åh, godt, det gik 
nogenlunde fint. Videre. Næste ting.” 
 
Kender du den følelse, Peter Sommer 
fortæller om i podcasten? Og i givet fald 
hvornår? 
 

   
 
 
Hvordan finder man nærvær i livet? 
 

 
 
 
Hvor leder du efter svar på, hvad du skal 
med dit liv? 

   
 
 
Hvordan bliver man tilfreds med sit 
liv? 
 

 


